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RĒZEKNES NOVADA DOME 
REĢ.NR.90009112679 

Atbrīvošanas aleja 95A, Rēzekne, LV – 4601, 

Tel. 646 22238; 646 22231, 646 25935, 

e–pasts: info@rezeknesnovads.lv 

Informācija internetā: http://www.rezeknesnovads.lv 

SĒDES PROTOKOLS 
Rēzeknē 

2024.gada 4.janvārī Nr. 1 
 
Sēde sasaukta plkst. 10:00 
Sēde atklāta plkst. 10:00 
 
Sēdi vada Domes priekšsēdētājs Monvīds Švarcs 
 
Protokolē arhivāre Žanna Savčenko 
 

Piedalās:  
– Deputāts Staņislavs Šķesters, Deputāts Guntis Rasims, Deputāts Aivars Buharins, 

Deputāts Inta Brence, Deputāts Jānis Freibergs, Deputāts Vilis Deksnis, Deputāts 
Zigfrīds Lukaševičs, Deputāts Rita Tērauda, Deputāts Guna Zenčenko, Deputāts Gunārs 
Smeilis (no darba kārtības apstiprināšanas līdz darba kārtības 24.jautājumam (ieskaitot), 
no plkst.10:00 līdz plkst.11:07), Deputāts Vasīlijs Arbidāns (no darba kārtības 5. 
jautājuma līdz darba kārtības 37.jautājumam (ieskaitot), no plkst.10:09 līdz plkst.11:19), 
Deputāts Felicija Lesčinska (no darba kārtības 5. jautājuma līdz darba kārtības 
37.jautājumam (ieskaitot), no plkst.10:09 līdz plkst.11:19), Deputāts Aija Kiserovska, 
Deputāts Guna Popova (no darba kārtības 4. jautājuma līdz darba kārtības 37.jautājumam 
(ieskaitot), no plkst.10:07 līdz plkst.11:19), 

Nepiedalās:  
–  Domes priekšsēdētāja vietniece Ērika Teirumnieka – atvaļinājumā, 
–  Deputāts Anita Ludborža – pārejoša darbnespēja,  
–  Deputāts Guntra Kuzmina-Jukna – personīgi iemesli, 
–  Deputāts Georgijs Jevsikovs – pamatdarbā, 
–  Deputāts Gunārs Smeilis – no darba kārtība 25.jautājuma līdz darba kārtības 

37.jautājumam (ieskaitot),  
– Deputāts Jānis Freibergs – darba kārtības 33. jautājuma izskatīšanā un lēmuma 

pieņemšanā, 
– Deputāts Guna Popova – no darba kārtība 1.jautājuma līdz darba kārtības 3.jautājumam 

(ieskaitot), no plkst.10:00 līdz plkst.10:07, 
– Deputāts Vasīlijs Arbidāns – no darba kārtība 1.jautājuma līdz darba kārtības 

4.jautājumam (ieskaitot), no plkst.10:00 līdz plkst.10:09, 
– Deputāts Felicija Lesčinska – no darba kārtība 1.jautājuma līdz darba kārtības 

4.jautājumam (ieskaitot), no plkst.10:00 līdz plkst.10:09. 
 
Uzaicināti: 

– SIA “ALAAS” izpilddirektors Jurijs Petkevičs (21.§), 
– Daudzfunkcionālā sociālo pakalpojumu centra “Vecružina” direktore Liāna Teirumnieka 

(24.§) 
Darba kārtībā: 
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Balsojums par darba kārtību. 
1. Par Rēzeknes novada pašvaldības 2024.gada 4.janvāra noteikumu Nr.20 „Par iepirkumu 

organizēšanu un iepirkumu komisiju darbību Rēzeknes novada pašvaldībā” izdošanu. 

2. Par grozījumu Rēzeknes novada pašvaldības Administratīvo aktu apstrīdēšanas komisijas 
sastāvā. 

3. Par grozījumu Rēzeknes novada pašvaldības Administratīvās komisijas sastāvā. 

4. Par grozījumiem 2023.gada 16.novembra lēmumā Nr.1294 “Par Rēzeknes novada 
pašvaldības iestāžu klasificēto amatu sarakstu 2024.gadam apstiprināšanu”. 

5. Par pašvaldības dzīvokļa īpašumu, kas atrodas Nākotnes ielā (..), Dekšārēs, Dekšāres 
pagastā, izsoles rezultātu apstiprināšanu. 

6. Par pašvaldības nekustamā īpašuma “(..)”, Griškānu pagastā, izsoles rezultātu 
apstiprināšanu. 

7. Par pašvaldības dzīvokļa īpašumu, kas atrodas Egļu ielā (..), Lendžos, Lendžu pagastā, 
izsoles rezultātu apstiprināšanu. 

8. Par pašvaldības dzīvokļa īpašumu, kas atrodas Jaunatnes ielā (..), Pušā, Pušas pagastā, 
izsoles rezultātu apstiprināšanu. 

9. Par pašvaldības dzīvokļa īpašumu, kas atrodas Jaunatnes ielā (..), Pušā, Pušas pagastā, 
izsoles rezultātu apstiprināšanu. 

10. Par pašvaldības nekustamā īpašuma “Uzkalniņi”, Griškānu pagastā, elektroniskās izsoles 
atzīšanu par nenotikušu. 

11. Par pašvaldības dzīvokļa īpašumu, kas atrodas Jaunatnes ielā 3 -18, Pušā, Pušas pagastā, 
elektroniskās izsoles atzīšanu par nenotikušu. 

12. Par pašvaldības nekustamā īpašuma “Mežmola”, Ozolaines pagastā, mutiskās izsoles 
atzīšanu par nenotikušu. 

13. Par pašvaldības nekustamā īpašuma “Pļova”, Silmalas pagastā, mutiskās izsoles atzīšanu 
par nenotikušu. 

14. Par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Zamostjes ielā (..), Maltā, Maltas pagastā, nosacītās 
cenas apstiprināšanu. 

15. Par nekustamā īpašuma, kas atrodas Upes ielā (..), Stoļerovas pagastā, nosacītās cenas 
apstiprināšanu. 

16. Par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas “Birztalas”- (..) , Dricānos, Dricānu pagastā, nodošanu 
atsavināšanai B.K. 

17. Par nekustamā īpašuma “(..)”, Griškānu pagastā, nodošanu atsavināšanai I.S. 

18. Par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Celtnieku ielā (..), Viļānos, nodošanu atsavināšanai L.B. 

19. Par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Latgales ielā (..), Viļānos, nodošanu atsavināšanai A.K. 

20. Par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Celtnieku ielā (..), Viļānos, atsavināšanas procedūras 
izbeigšanu. 

21. Par bioloģiski noārdāmo atkritumu savākšanas un transportēšanas maksas noteikšanu 
Rēzeknes novada teritorijā. 

22. Par pakalpojumu maksu apstiprināšanu Sociālajā dienestā. 

23. Par pakalpojumu maksu apstiprināšanu Sociālajā dienestā (Pilcenē). 

24. Par pakalpojumu maksu apstiprināšanu Daudzfunkcionālajā sociālo pakalpojumu centrā 
“Vecružina”. 

25. Par grozījumiem Rēzeknes novada pašvaldības 2023. gada 12. septembra lēmumā “Par 
Viļānu Mūzikas un mākslas skolas interešu un pieaugušo neformālās izglītības programmu 
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cenrāžu apstiprināšanu 2023./2024. mācību gadam”. 

26. Par pamatlīdzekļu izslēgšanu no Nautrēnu apvienības pārvaldes bilances. 

27. Par speciālās atļaujas izsniegšanu komercdarbībai zvejniecībā SIA “SOLPARK” Sološnīku 
ezerā. 

28. Par rūpnieciskās komerczvejas slēgto izsoļu protokolu apstiprināšanu. 

29. Par Ciskodu (Tiskādu) ezera zvejas limitu sadali komerciālajai zvejai 2024.gadam. 

30. Par Sološnīku ezera zvejas limitu sadali rūpnieciskajai komerczvejai 2024.gadam. 

31. Par Pūderovas ezera zvejas limitu sadali rūpnieciskajai pašpatēriņa zvejai 2024.gadam. 

32. Par Saukuma ezera zvejas limitu sadali rūpnieciskajai pašpatēriņa zvejai 2024.gadam. 

33. Par Sološnīku ezera zvejas limitu sadali rūpnieciskajai pašpatēriņa zvejai 2024.gadam. 

34. Par ceļa servitūta nodibināšanu pašvaldības īpašumā "Korkleņi" ar kadastra Nr.7858 004 
0114. 

35. Par medību tiesību nodošanu mednieku biedrībai "Staltbriedis" pašvaldības zemēs 
Sakstagala un Kantinieku pagastos. 

36. Par dzīvojamās telpas īres tiesību atzīšanu N.R. Audriņu pagastā. 

37. Par dzīvojamās telpas maiņas tiesību atzīšanu M.M.Viļānos. 

  
Balsojums par darba kārtību 

Izskatījusi Rēzeknes novada domes priekšsēdētāja Monvīda Švarca priekšlikumu par 
izsludinātās Rēzeknes novada domes sēdes darba kārtības apstiprināšanu un papildināšanu, 
pamatojoties uz Pašvaldību likuma 34.pantu un 38.panta pirmo daļu, Rēzeknes novada dome, 

Par lēmumu balso: "par"  - 

12 (Inta Brence, Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Jānis 
Freibergs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Staņislavs Šķesters, 
Monvīds Švarcs, Rita Tērauda, Guna Zenčenko, Zigfrīds 
Lukaševičs, Aija Kiserovska) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

1. Nolemj: 
 

Apstiprināt izsludināto Rēzeknes novada domes 2024.gada 4.janvāra sēdes darba kārtību 
(1. – 37.jautājums). 
 

1.§ 
Par Rēzeknes novada pašvaldības 2024.gada 4.janvāra noteikumu Nr.20 „Par iepirkumu 

organizēšanu un iepirkumu komisiju darbību Rēzeknes novada pašvaldībā” izdošanu 
Ziņo Liāna Proško: Izskatot Finanšu komitejas 2023.gada 28.decembra priekšlikumu, lūdzu 

atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu par Rēzeknes novada pašvaldības 
2024.gada 4.janvāra noteikumu Nr.20 „Par iepirkumu organizēšanu un 
iepirkumu komisiju darbību Rēzeknes novada pašvaldībā” izdošanu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 

12 (Inta Brence, Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Jānis 
Freibergs, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs 
Smeilis, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Rita Tērauda, 
Guna Zenčenko, Aija Kiserovska ) 
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"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu "Par Rēzeknes novada pašvaldības 
2024.gada 4.janvāra noteikumu Nr.20 „Par iepirkumu 
organizēšanu un iepirkumu komisiju darbību Rēzeknes 
novada pašvaldībā” izdošanu". 

 
2.§ 

Par grozījumu Rēzeknes novada pašvaldības Administratīvo aktu apstrīdēšanas komisijas 
sastāvā 

Ziņo Ilona Turka: Izskatot Finanšu komitejas 2023.gada 28.decembra priekšlikumu, lūdzu 
atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu par grozījumu Rēzeknes novada 
pašvaldības Administratīvo aktu apstrīdēšanas komisijas sastāvā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 

12 (Inta Brence, Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Jānis 
Freibergs, Aija Kiserovska, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis 
Rasims, Gunārs Smeilis, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par grozījumu Rēzeknes novada 
pašvaldības Administratīvo aktu apstrīdēšanas komisijas 
sastāvā". 

 
3.§ 

Par grozījumu Rēzeknes novada pašvaldības Administratīvās komisijas sastāvā 
Ziņo Vadims Čuhnovs: Izskatot Administratīvās komisijas locekles Liānas Čertogonovas 2023. 

gada 15. decembra iesniegumu, lūdzu atbalstīt sagatavoto lēmuma 
projektu par grozījumu Rēzeknes novada pašvaldības Administratīvās 
komisijas sastāvā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 

12 (Inta Brence, Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Jānis 
Freibergs, Aija Kiserovska, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis 
Rasims, Gunārs Smeilis, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: Pieņemt lēmumu "Par grozījumu Rēzeknes novada 
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pašvaldības Administratīvās komisijas sastāvā". 
 

4.§ 
Par grozījumiem 2023.gada 16.novembra lēmumā Nr.1294 “Par Rēzeknes novada 

pašvaldības iestāžu klasificēto amatu sarakstu 2024.gadam apstiprināšanu” 
Ziņo Vadims Čuhnovs: Izskatot Finanšu komitejas 2023.gada 28.decembra priekšlikumu, lūdzu 

atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu par grozījumiem 2023.gada 
16.novembra lēmumā Nr.1294 “Par Rēzeknes novada pašvaldības 
iestāžu klasificēto amatu sarakstu 2024.gadam apstiprināšanu”. 

Par lēmumu balso: "par"  - 

13 (Inta Brence, Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Jānis 
Freibergs, Aija Kiserovska, Zigfrīds Lukaševičs, Guna 
Popova, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Staņislavs Šķesters, 
Monvīds Švarcs, Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par grozījumiem 2023.gada 16.novembra 
lēmumā Nr.1294 “Par Rēzeknes novada pašvaldības iestāžu 
klasificēto amatu sarakstu 2024.gadam apstiprināšanu”". 

 
5.§ 

Par pašvaldības dzīvokļa īpašumu, kas atrodas Nākotnes ielā (..), Dekšārēs, Dekšāres 
pagastā, izsoles rezultātu apstiprināšanu 

Ziņo Iveta Ladnā: Lūdzu atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu par pašvaldības dzīvokļa 
īpašumu, kas atrodas Nākotnes ielā (..), Dekšārēs, Dekšāres pagastā, 
izsoles rezultātu apstiprināšanu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 

15 (Inta Brence, Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Jānis 
Freibergs, Aija Kiserovska, Zigfrīds Lukaševičs, Guna 
Popova, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Staņislavs Šķesters, 
Monvīds Švarcs, Rita Tērauda, Guna Zenčenko, Vasīlijs 
Arbidāns, Felicija Leščinska ) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par pašvaldības dzīvokļa īpašumu, kas 
atrodas Nākotnes ielā (..), Dekšārēs, Dekšāres pagastā, izsoles 
rezultātu apstiprināšanu". 

6.§ 
Par pašvaldības nekustamā īpašuma “(..)”, Griškānu pagastā, izsoles rezultātu 

apstiprināšanu 
Ziņo Iveta Ladnā: Lūdzu atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu par pašvaldības nekustamā 

īpašuma “(..)”, Griškānu pagastā, izsoles rezultātu apstiprināšanu. 
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Par lēmumu balso: "par"  - 

15 (Inta Brence, Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Jānis 
Freibergs, Aija Kiserovska, Zigfrīds Lukaševičs, Guna 
Popova, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Staņislavs Šķesters, 
Monvīds Švarcs, Rita Tērauda, Guna Zenčenko, Vasīlijs 
Arbidāns, Felicija Leščinska) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par pašvaldības nekustamā īpašuma “(..)”, 
Griškānu pagastā, izsoles rezultātu apstiprināšanu". 

 
7.§ 

Par pašvaldības dzīvokļa īpašumu, kas atrodas Egļu ielā (..), Lendžos, Lendžu pagastā, 
izsoles rezultātu apstiprināšanu 

Ziņo Iveta Ladnā: Lūdzu atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu par pašvaldības dzīvokļa 
īpašumu, kas atrodas Egļu ielā (..), Lendžos, Lendžu pagastā, izsoles 
rezultātu apstiprināšanu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 

15 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Aivars Buharins, Vilis 
Deksnis, Jānis Freibergs, Aija Kiserovska, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guna Popova, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Rita Tērauda, Guna 
Zenčenko, Felicija Leščinska) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par pašvaldības dzīvokļa īpašumu, kas 
atrodas Egļu ielā (..), Lendžos, Lendžu pagastā, izsoles 
rezultātu apstiprināšanu". 

 
 

8.§ 
Par pašvaldības dzīvokļa īpašumu, kas atrodas Jaunatnes ielā (..), Pušā, Pušas pagastā, 

izsoles rezultātu apstiprināšanu 
Ziņo Iveta Ladnā: Lūdzu atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu par pašvaldības dzīvokļa 

īpašumu, kas atrodas Jaunatnes ielā (..), Pušā, Pušas pagastā, izsoles 
rezultātu apstiprināšanu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 

15 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Aivars Buharins, Vilis 
Deksnis, Jānis Freibergs, Aija Kiserovska, Felicija Leščinska, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guna Popova, Guntis Rasims, Gunārs 
Smeilis, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Rita Tērauda, 
Guna Zenčenko) 
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"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par pašvaldības dzīvokļa īpašumu, kas 
atrodas Jaunatnes ielā (..), Pušā, Pušas pagastā, izsoles 
rezultātu apstiprināšanu". 

 
9.§ 

Par pašvaldības dzīvokļa īpašumu, kas atrodas Jaunatnes ielā (..), Pušā, Pušas pagastā, 
izsoles rezultātu apstiprināšanu 

Ziņo Iveta Ladnā: Lūdzu atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu par pašvaldības dzīvokļa 
īpašumu, kas atrodas Jaunatnes ielā (..), Pušā, Pušas pagastā, izsoles 
rezultātu apstiprināšanu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 

15 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Aivars Buharins, Vilis 
Deksnis, Jānis Freibergs, Aija Kiserovska, Felicija Leščinska, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guna Popova, Guntis Rasims, Gunārs 
Smeilis, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Rita Tērauda, 
Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par pašvaldības dzīvokļa īpašumu, kas 
atrodas Jaunatnes ielā (..), Pušā, Pušas pagastā, izsoles 
rezultātu apstiprināšanu". 

 
10.§ 

Par pašvaldības nekustamā īpašuma “Uzkalniņi”, Griškānu pagastā, elektroniskās izsoles 
atzīšanu par nenotikušu 

Ziņo Iveta Ladnā: Lūdzu atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu par pašvaldības nekustamā 
īpašuma “Uzkalniņi”, Griškānu pagastā, elektroniskās izsoles atzīšanu 
par nenotikušu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 

15 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Aivars Buharins, Vilis 
Deksnis, Jānis Freibergs, Aija Kiserovska, Felicija Leščinska, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guna Popova, Guntis Rasims, Gunārs 
Smeilis, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Rita Tērauda, 
Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 
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Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par pašvaldības nekustamā īpašuma 
“Uzkalniņi”, Griškānu pagastā, elektroniskās izsoles atzīšanu 
par nenotikušu". 

 
11.§ 

Par pašvaldības dzīvokļa īpašumu, kas atrodas Jaunatnes ielā 3 -18, Pušā, Pušas pagastā, 
elektroniskās izsoles atzīšanu par nenotikušu 

Ziņo Iveta Ladnā: Lūdzu atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu par pašvaldības dzīvokļa 
īpašumu, kas atrodas Jaunatnes ielā 3 -18, Pušā, Pušas pagastā, 
elektroniskās izsoles atzīšanu par nenotikušu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 

15 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Aivars Buharins, Vilis 
Deksnis, Jānis Freibergs, Aija Kiserovska, Felicija Leščinska, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guna Popova, Guntis Rasims, Gunārs 
Smeilis, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Rita Tērauda, 
Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par pašvaldības dzīvokļa īpašumu, kas 
atrodas Jaunatnes ielā 3 -18, Pušā, Pušas pagastā, 
elektroniskās izsoles atzīšanu par nenotikušu". 

 
12.§ 

Par pašvaldības nekustamā īpašuma “Mežmola”, Ozolaines pagastā, mutiskās izsoles 
atzīšanu par nenotikušu 

Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot Finanšu komitejas 2023.gada 28.decembra priekšlikumu, lūdzu 
atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu par pašvaldības nekustamā 
īpašuma “Mežmola”, Ozolaines pagastā, mutiskās izsoles atzīšanu par 
nenotikušu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 

15 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Aivars Buharins, Vilis 
Deksnis, Jānis Freibergs, Aija Kiserovska, Felicija Leščinska, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guna Popova, Guntis Rasims, Gunārs 
Smeilis, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Rita Tērauda, 
Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par pašvaldības nekustamā īpašuma 
“Mežmola”, Ozolaines pagastā, mutiskās izsoles atzīšanu par 
nenotikušu". 

 
13.§ 
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Par pašvaldības nekustamā īpašuma “Pļova”, Silmalas pagastā, mutiskās izsoles atzīšanu 
par nenotikušu 

Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot Finanšu komitejas 2023.gada 28.decembra priekšlikumu, lūdzu 
atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu par pašvaldības nekustamā 
īpašuma “Pļova”, Silmalas pagastā, mutiskās izsoles atzīšanu par 
nenotikušu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 

15 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Aivars Buharins, Vilis 
Deksnis, Jānis Freibergs, Aija Kiserovska, Felicija Leščinska, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guna Popova, Guntis Rasims, Gunārs 
Smeilis, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Rita Tērauda, 
Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par pašvaldības nekustamā īpašuma 
“Pļova”, Silmalas pagastā, mutiskās izsoles atzīšanu par 
nenotikušu". 

 
14.§ 

Par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Zamostjes ielā (..), Maltā, Maltas pagastā, nosacītās 
cenas apstiprināšanu 

Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot I.Š. 2023.gada 10.novembra iesniegumu, lūdzu atbalstīt 
sagatavoto lēmuma projektu par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas 
Zamostjes ielā (..), Maltā, Maltas pagastā, nosacītās cenas 
apstiprināšanu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 

15 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Aivars Buharins, Vilis 
Deksnis, Jānis Freibergs, Aija Kiserovska, Felicija Leščinska, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guna Popova, Guntis Rasims, Gunārs 
Smeilis, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Rita Tērauda, 
Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas 
Zamostjes ielā (..), Maltā, Maltas pagastā, nosacītās cenas 
apstiprināšanu". 

 
15.§ 

Par nekustamā īpašuma, kas atrodas Upes ielā (..), Stoļerovas pagastā, nosacītās cenas 
apstiprināšanu 

Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot A.B. 2023.gada 18.decembra iesniegumu, lūdzu atbalstīt 
sagatavoto lēmuma projektu par nekustamā īpašuma, kas atrodas Upes 
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ielā (..), Stoļerovas pagastā, nosacītās cenas apstiprināšanu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 

15 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Aivars Buharins, Vilis 
Deksnis, Jānis Freibergs, Aija Kiserovska, Felicija Leščinska, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guna Popova, Guntis Rasims, Gunārs 
Smeilis, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Rita Tērauda, 
Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par nekustamā īpašuma, kas atrodas Upes 
ielā (..), Stoļerovas pagastā, nosacītās cenas apstiprināšanu". 

 
16.§ 

Par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas “Birztalas”- (..) , Dricānos, Dricānu pagastā, nodošanu 
atsavināšanai B.K. 

Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot B.K. 2023.gada 5.jūlija atsavināšanas ierosinājumu, lūdzu 
atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas 
“Birztalas”- (..) , Dricānos, Dricānu pagastā, nodošanu atsavināšanai 
B.K. 

Par lēmumu balso: "par"  - 

15 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Aivars Buharins, Vilis 
Deksnis, Jānis Freibergs, Aija Kiserovska, Felicija Leščinska, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guna Popova, Guntis Rasims, Gunārs 
Smeilis, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Rita Tērauda, 
Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas 
“Birztalas”- (..) , Dricānos, Dricānu pagastā, nodošanu 
atsavināšanai B.K.". 

 
 
 

17.§ 
Par nekustamā īpašuma “(..)”, Griškānu pagastā, nodošanu atsavināšanai I.S. 

Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot I.S. atsavināšanas ierosinājumu, lūdzu atbalstīt sagatavoto 
lēmuma projektu par nekustamā īpašuma “(..)”, Griškānu pagastā, 
nodošanu atsavināšanai I.S. 

Par lēmumu balso: "par"  - 

15 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Aivars Buharins, Vilis 
Deksnis, Jānis Freibergs, Aija Kiserovska, Felicija Leščinska, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guna Popova, Guntis Rasims, Gunārs 
Smeilis, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Rita Tērauda, 



11 

 

Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par nekustamā īpašuma “(..)”, Griškānu 
pagastā, nodošanu atsavināšanai I.S.". 

 
18.§ 

Par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Celtnieku ielā (..), Viļānos, nodošanu atsavināšanai L.B. 
Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot L.B. 2023.gada 4.decembra atsavināšanas ierosinājumu, lūdzu 

atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas 
Celtnieku ielā (..), Viļānos, nodošanu atsavināšanai L.B. 

Par lēmumu balso: "par"  - 

15 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Aivars Buharins, Vilis 
Deksnis, Jānis Freibergs, Aija Kiserovska, Felicija Leščinska, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guna Popova, Guntis Rasims, Gunārs 
Smeilis, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Rita Tērauda, 
Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas 
Celtnieku ielā (..), Viļānos, nodošanu atsavināšanai L.B.". 

19.§ 
Par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Latgales ielā (..), Viļānos, nodošanu atsavināšanai A.K. 

Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot A.K. 2023.gada 13.decembra atsavināšanas ierosinājumu, lūdzu 
atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas 
Latgales ielā (..), Viļānos, nodošanu atsavināšanai A.K. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Par kādu summu pārdot dzīvokli? 

Izsaka viedokli Iveta 
Ladnā: 

Uz doto brīdi ir tikai lēmums par nodošanu un pēc šī lēmuma 
pieņemšanas, sertificēts vērtētājs vērtēs. Tad arī būs zināma tā nosacīta 
cena. 

Par lēmumu balso: "par"  - 

15 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Aivars Buharins, Vilis 
Deksnis, Jānis Freibergs, Aija Kiserovska, Felicija Leščinska, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guna Popova, Guntis Rasims, Gunārs 
Smeilis, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Rita Tērauda, 
Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 
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"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Latgales 
ielā (..), Viļānos, nodošanu atsavināšanai A.K.". 

 
20.§ 

Par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Celtnieku ielā (..), Viļānos, atsavināšanas procedūras 
izbeigšanu 

Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot A.D. 2023.gada 14.decembra iesniegumu, lūdzu atbalstīt 
sagatavoto lēmuma projektu par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas 
Celtnieku ielā (..), Viļānos, atsavināšanas procedūras izbeigšanu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 

15 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Aivars Buharins, Vilis 
Deksnis, Jānis Freibergs, Aija Kiserovska, Felicija Leščinska, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guna Popova, Guntis Rasims, Gunārs 
Smeilis, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Rita Tērauda, 
Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu "Par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas 
Celtnieku ielā (..), Viļānos, atsavināšanas procedūras 
izbeigšanu". 
 

21.§ 
Par bioloģiski noārdāmo atkritumu savākšanas un transportēšanas maksas noteikšanu 

Rēzeknes novada teritorijā 
Ziņo Ruta Sidorova: Izskatot Tautsaimniecības attīstības jautājumu komitejas 2023. gada 28. 

decembra ieteikumu, lūdzu atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu par 
bioloģiski noārdāmo atkritumu savākšanas un transportēšanas maksas 
noteikšanu Rēzeknes novada teritorijā. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

SIA "ALAAS" pārstāvis sniegs vispārējo informāciju: kas ir mainījies 
atkritumu apsaimniekošanas sistēmā 2024. gadā. Varbūt nedaudz arī par 
praktiskām lietām attiecībā gan uz mājsaimniecības bioloģisko 
atkritumu kompostēšanu, gan attiecībā uz bioloģisko atkritumu 
konteineru savākšanas režīmiem. 

Izsaka viedokli Jurijs 
Petkevičs: 

Stājās spēkā izmaiņas likumdošanā, kuri paredz no 01.01.2024.to, ka 
pašvaldībai jānosaka atkritumu apsaimniekošanas maksu bioloģiski 
noārdāmiem atkritumiem 60 % no sadzīves atkritumu savākšanas tarifa. 
Ņemot vērā, ka 07.12.2023. Saeima pieņēma grozījumus dabas resursu 
nodokļa likmes palielināšanai atkritumu apglabāšanai un 11.12.2023. 
sadzīves pakalpojumu regulēšanas komisija apstiprināja jaunu tarifu 
atkritumu apsaimniekošanai, līdz ar to ir nepieciešams no 01.01.2024. 
apstiprināt jaunu maksu. (Turpina sniegt informāciju) 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Jauna tendence šo bioloģiski noārdāmo atkritumu novākšanai. Kā būs ar 
reģistru? Kur īsti iedzīvotājiem jāreģistrē šos savus atkritumus? Reāli ir 
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kāds tālruņa numurs, informācija..? Kur jāreģistrē? SIA "ALAAS"? 
Daudzi namu īpašnieki nav juridiskās personas, nav apsaimniekotāju 
daudzdzīvokļu mājam ciematos, kā rīkoties tādā situācijā? Piemēram, ja 
viņi nav reģistrējušies kā apsaimniekošanas apvienība vai biedrība, vai 
viņiem visiem tagad jāreģistrējas SIA "ALAAS"? 

Izsaka viedokli Jurijs 
Petkevičs: 

Ja ir runa par reģistriem, tad tie būs sadalīti divās daļās. Informācija tiks 
uzskatīta datu bāzē par kompostēšanu, tiek plānots arī veikt klientu 
aptauju par kompostēšanu un cilvēku skaitu mājsaimniecībā, lai 
izrēķinātu apjomu, ņemot vērā pētījumus, kas tika veikti Latvijā. 
Iedzīvotāji varēs sūtīt informāciju arī paši - uzzvanot, nosūtot e -pastu, 
ierodoties SIA "ALAAS" personīgi. Ir plānots savākt informāciju gada 
laikā un veidot reģistru, kas attiecas uz daudzdzīvokļu māju 
iedzīvotājiem ir prasības likumdošanā, kas nosaka, ka viņiem jāveido 
apsaimniekotāja veidojumu. Vai biedrība, vai pilnvarota persona, vai 
kaut kas cits. Biedrības vai dzīvokļu īpašnieku pārstāvis slēgs līgumus 
par atkritumu apsaimniekošanu, elektrību un visu pārējo, ka arī būs 
pienākums komunicēt ar SIA "ALAAS". Ja daudzdzīvokļu māju 
īpašnieki nolemj paši kompostēt pie sevis, viņiem jāpaziņo par to SIA 
"ALAAS". Tas nav obligātais pakalpojums, to nevar piespiest izmantot. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Bet, būs zināma problēma. Lauku ciematos biedrību nav, kā tad 
rīkoties? 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Aicinu nesajaukt divas būtiskas lietas. Šobrīd iet runa par subjektiem - 
atkritumu ražotājiem un par subjektiem - daudzdzīvokļu māju 
apsaimniekotajiem. Šobrīd, protams, iet runa, ka daudzdzīvokļu māju 
gadījumā līgumus varēs slēgt ar mājas apsaimniekotāju. Šobrīd, ka arī 
pagājuša gadā beigās un arī šajā gadā dots uzdevums mūsu apvienībām 
strādāt ar daudzdzīvokļu māju īpašnieku kopību, lai šādas organizācijas 
tiktu veidotas. Tiktu veidotas apsaimniekošanas sistēmas katra mājā. 
Jautājumi - kas pašvaldībai ļoti aktuāli: lai sistēmu, kas saistīta ar 
bioloģiski noārdāmo atkritumu savākšanu un utilizēšanu iedarbinātu, 
būtu ļoti vienkārši, ja, katrai mājsaimniecībai, konkrēti, ražotāja 
subjektam būtu vienkāršais līgums par sadzīves atkritumiem. Tātad, tas 
dotu iespēju identificēt šos subjektus. Ar Administratīvās inspekcijas, 
šobrīd tā pārtapa par Rēzeknes novada pašvaldības policiju, mēģināsim 
motivēt mājsaimniecības un māju kopības šādus līgumus noslēgt. 
Protams, ka ļoti labi, ja šāda līguma ietvaros ir arī atruna par bioloģiski 
noārdāmiem atkritumiem. (Turpina izteikt viedokli) 

Izsaka viedokli Jurijs 
Petkevičs: 

Ja runājām par bioloģiski noārdāmiem atkritumiem, tad, šīs jautājums 
par privātmāju īpašniekiem ir sarežģīts tamdēļ, ka veikta pētījuma dati 
rāda - viens cilvēks gada laikā saražo 120 l bioloģiski noārdāmo 
atkritumu. Ja to visu vērtēt, ņemot vērā konteinera apjomu, tad 240 l 
apjomīgo konteineri var piepildīt divu gadu laikā. No saimnieciska 
viedokļa: bio-kompostējamais maiss, kas tiek likts iekšā konteinerī, lai 
nodrošinātu pareizo atkritumu savākšanu, šī maisa pašizmaksa ir EUR 
1,00. (Turpina izteikt viedokli) 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Atbildei uz jautājumu jābūt ļoti īsai, tātad: privātpersonai, ņemot vērā 
izmaksu līmeni, uzņēmums, BIO - konteinera pakalpojumus nepiedāvā. 
Ir jautājums: vai uzņēmums, protams, sadarbībā ar pašvaldībām ir 
sagatavojis vai gatavo informatīvo materiālu atkritumu ražotājiem, kas 
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būtu viegli uztverams? Kad šāds informatīvais materiāls parādīsies katrā 
mājsaimniecībā? 

Izsaka viedokli Jurijs 
Petkevičs: 

Informācija par bioloģiski noārdāmo atkritumu savākšanu jeb opcijām ir 
sagatavota. Tika gaidīts, kad būs apstiprināts tarifs. Informāciju tiek 
plānots izvietot masu mēdijos, ka arī ievietot pašvaldības mājas lapā. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Jaunas tehnoloģijas informācijas izplatīšanai ir laba lieta, bet, tajā pašā 
laikā būtu labi, ja informācija nonāktu katra mājsaimniecībā. Ja šobrīd ir 
problēmas ar finansiālo daļu šādu materiālu izgatavot un izplatīt, 
pašvaldība gatava līdzdarboties šāda materiāla finansēšanā. Ir svarīgi 
operatīvi izgatavot un izdomāt formas, kādā veidā šo materiālu varam 
ātri izgatavot. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Tiešām šo informāciju var izplatīt izmantojot pasta pakalpojumus. Var 
sagatavot bukletu un ielikt katrā pastkastītē. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Pašvaldībai ir savi resursi un iespējas, kāda veidā šādu informāciju 
nodot katram iedzīvotājam. Jautājums par daudzdzīvokļu mājam 
attiecībā uz konteineru tīrību. Kā nodrošināt konteineru tīrību vasaras un 
ziemas periodos? 

Izsaka viedokli Jurijs 
Petkevičs: 

Ziemā, protams, viens no labākajiem risinājumiem - izmantot maisus, jo 
tad atkritumi nepiesalst pie konteinera iekšpuses. Kas attiecas uz 
konteinera mazgāšanu - šīs pakalpojums ir maksas un ir pieejams. Ir 
daudzdzīvokļu mājas, kuras izmanto šāda veida pakalpojumu, 
piemēram, vasaras sezonā. Ja daudzdzīvokļu māju iedzīvotāji izmet 
atkritumus, kas ir ielikti maisos, tad tādu problēmu nebūs. (Turpina 
izteikt viedokli) 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Šobrīd neiet runa par sadzīves atkritumiem, šajā gadījumā atkritumu 
saturs tiks nolikts tikai zem vāka un nekādā gadījumā nevarēsim likt ar 
savu plastikas maisu šo saturu, tas būs jāizber ārā. 

Izsaka viedokli Jurijs 
Petkevičs: 

Ja runāt par bioloģiski noārdāmiem atkritumiem: katram konteinerim 
pēc atkritumu izvešanas iekšā liks bio - kompostējamo maisu. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

No praktiskā viedokļa, izvešana - biežākais - būs reizi nedēļā. Jau 
nedēļas laikā, piemēram, +20 C, saulē... 

Izsaka viedokli Jurijs 
Petkevičs: 

Konteinerī būs ievietots 240 l apjomīgs maiss. Protams, notiks visi 
pūšanas procesi. Konteinera iztukšošanas procesā - maiss būs izņemts ar 
visu saturu. Katru reizi maisu nomainīs, liks iekšā jaunu. Līdz ar to 
konteinera piesārņojums vasaras sezonā un piesalšana ziemas laikā, 
varētu būt atrisināta izmantojot šo metodi. Tas it teorētiskais aprēķins, jo 
nav tādas pieredzes par BIO - atkritumu savākšanu. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Man ir maza piezīme: varbūt ir iespējams, ja tas būtu nepieciešams - 
nomainīt netīrus konteinerus. Veikt šo pakalpojumu, piemēram, 
nomainīt netīru konteineri pret tīru, aizvest un nomazgāt... 

Izsaka viedokli Jurijs 
Petkevičs: 

Tāds pakalpojums pastāv arī dotajā brīdī, tas ir maksas pakalpojums. 
Pieejama opcija - nomazgāt konteinerus. 

Izsaka priekšlikumu 
Staņislavs Šķesters: 

Nē, lai automašīnai, kura brauc pakaļ atkritumiem, būtu rezervē divi tīri 
konteineri, lai būtu iespējams veikt netīru konteineru nomaiņu. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Tiešām, te ir daudz jautājumu, uz kuriem būs iespējams atbildēt pēc 
kāda laika. Un informatīvajā izdevumā būtu jāvelta īpaša sadaļa tam - 
kādā veidā nodrošināt kulturālo šīs sistēmas darbību. Jāpadomā par 
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konteineru novietošanas vietām, cik tas ir tuvu kāpņu telpām, cik tas ir 
ēnainā vietā un, protams, par kultūru - kas tiks likts šajos konteineros. 

Par lēmumu balso: "par"  - 

15 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Aivars Buharins, Vilis 
Deksnis, Jānis Freibergs, Aija Kiserovska, Felicija Leščinska, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guna Popova, Guntis Rasims, Gunārs 
Smeilis, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Rita Tērauda, 
Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par bioloģiski noārdāmo atkritumu 
savākšanas un transportēšanas maksas noteikšanu Rēzeknes 
novada teritorijā". 

 
22.§ 

Par pakalpojumu maksu apstiprināšanu Sociālajā dienestā 
Ziņo Inta Greivule - 
Loca: 

Izskatot Sociālo un veselības aizsardzības jautājumu komitejas un 
Finanšu komitejas 2023.gada 28.decembra priekšlikumu, lūdzu atbalstīt 
sagatavoto lēmuma projektu par pakalpojumu maksu apstiprināšanu 
Sociālajā dienestā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 

15 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Aivars Buharins, Vilis 
Deksnis, Jānis Freibergs, Aija Kiserovska, Felicija Leščinska, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guna Popova, Guntis Rasims, Gunārs 
Smeilis, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Rita Tērauda, 
Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par pakalpojumu maksu apstiprināšanu 
Sociālajā dienestā". 
 

23.§ 
Par pakalpojumu maksu apstiprināšanu Sociālajā dienestā (Pilcenē) 

Ziņo Inta Greivule - 
Loca: 

Izskatot Sociālo un veselības aizsardzības jautājumu komitejas un 
Finanšu komitejas 2023. gada 28.decembra priekšlikumu, lūdzu atbalstīt 
sagatavoto lēmuma projektu par pakalpojumu maksu apstiprināšanu 
Sociālajā dienestā (Pilcenē). 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Cik tad jāmaksā vienai personai? 

Izsaka viedokli Inta 
Greivule - Loca: 

MK noteikumi nosaka, ka grupu dzīvokļa klientu pienākums ir samaksāt 
pakalpojuma sniedzējām par dzīvojamo telpu, virtuvi un koplietošanas 
telpu, atbilstoši tai platībai, ko persona izmanto. Aprēķinā iekļauti 
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izdevumi, kas veidojas par šīm platībām. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Tas ir kvadrātmetra platība? 

Izsaka viedokli Inta 
Greivule - Loca: 

Personai par kvadrātmetru jāmaksā EUR 7,68. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Un cik šīs pakalpojums varētu izmaksāt Pilcenes gadījumā? Summāri 
klientam? 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Vidēji? 

Izsaka viedokli Inta 
Greivule - Loca: 

Katrai dzīvojamai istabai ir sava atšķirība. Piemēram, uz doto brīdi 
vienai personai istabas platība ir 9,70 m². 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

10 m²? Kāda ir norma? 

Izsaka viedokli Inta 
greivule - Loca: 

Šeit nav normu. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Jābūt. Ja tiek veikts pakalpojums, tātad ir kaut kāds normatīvs 
regulējums - cik vienai personai jābūt minimālai platībai. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Lai vienkāršāk atbildēt, protams, būtu labi, ja arī pārējiem deputātiem 
organizētu kādu iepazīšanas vizīti šajā pakalpojumu sniegšanas vietā. 
Pilcenes grupu mājai ir astoņas vietas, tas ir astoņas guļamistabas. Šim 
guļamistabām blakus ir citas telpas - sanitārās vietas, virtuve un atpūtas 
telpas gaitenī. Šobrīd iet runa par šiem 10 m² , kas ir šī privāttelpa - 
guļamtelpa, kurā klients atrodas. Bet, tas nenozīmē, ka klients ir 
ierobežots šajā vienā telpā. 

Izsaka viedokli Inta 
Greivule - Loca: 

Tā ir guļamistaba, pārejās ir koplietošanas telpas. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Bet, cik tad izmaksā šīs pakalpojums vienai personai? 

Izsaka viedokli Inta 
Greivule - Loca: 

Katrai personai būs individuāli. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Vidēji, cik tad izmaksā? 

Izsaka viedokli Inta 
Greivule - Loca: 

Persona maksā par telpām. Tas, kas attiecas uz ēdināšanu, higiēnas 
precēm - to personai ir jāapmaksā no saviem līdzekļiem. Vidēji ap EUR 
70,00, ja tā būs maza istabiņa. Tas ir kaut kas līdzīgs dzīvoklim vai 
istabai, kur notiek arī personu pieskatīšana, jo tas ir personas ar garīga 
rakstura traucējumiem. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Pilcenē šobrīd ir divi klienti. 

Izsaka viedokli Inta 
Greivule - Loca: 

Par šiem klientiem tiks saņemts finansējums no valsts, jo šīs ir personas, 
kas nākušas no valsts ilgstošas sociālās aprūpes institūcijām. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Kā piesaistīsiet klientus? 

Izsaka viedokli Inta 
Greivule - Loca: 

No 01.01.2024. varam piedāvāt pakalpojumu personām ar garīga 
rakstura traucējumiem, kas nav izvērtēti caur DI projektu. Līdz 31. 
decembrim pakalpojumu varēja piedāvāt personām, kuras tika izvērtētas 
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DI projekta ietvaros. 

Izsaka viedokli Vilis 
Deksnis: 

Šo tarifu, kas tika nosaukts, apmaksās pašvaldība? 

Izsaka viedokli Inta 
Greivule - Loca: 

Šo summu apmaksās personas. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Vajadzētu uz nākošo Sociālo un veselības aizsardzības komiteju 
sagatavot no dienesta šo ziņojumu par pakalpojumiem, īpaši vēršot 
uzmanību uz deinstitucionalizācijas projekta pakalpojumiem, kas 
jānodrošina pašvaldībai no 01.01.2024., attiecībā gan uz Pilceni, gan uz 
"Vecružinu", gan Viļāniem. 

Par lēmumu balso: "par"  - 

15 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Aivars Buharins, Vilis 
Deksnis, Jānis Freibergs, Aija Kiserovska, Felicija Leščinska, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guna Popova, Guntis Rasims, Gunārs 
Smeilis, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Rita Tērauda, 
Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par pakalpojumu maksu apstiprināšanu 
Sociālajā dienestā (Pilcenē)". 

 
24.§ 

Par pakalpojumu maksu apstiprināšanu Daudzfunkcionālajā sociālo pakalpojumu centrā 
“Vecružina” 

Ziņo Liāna 
Teirumnieka: 

Izskatot Sociālo un veselības aizsardzības jautājumu un Finanšu 
komitejas 2023. gada 28.decembra priekšlikumu, lūdzu atbalstīt 
sagatavoto lēmuma projektu par pakalpojumu maksu apstiprināšanu 
Daudzfunkcionālajā sociālo pakalpojumu centrā “Vecružina”. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Kas var pieteikties - jebkurš? Vai ir ierobežojumi, vai jebkura persona 
no novada var pieteikties šos pakalpojumus saņemt? Kāda ir kārtība? 

Izsaka viedokli Liāna 
Teirumnieka: 

Uz doto brīdi var pieteikties jebkurš līdz astoņpadsmit gadu vecumam ar 
funkcionāliem traucējumiem. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Jābūt izziņai? Apliecībai vai kam? 

Izsaka viedokli Liāna 
Teirumnieka: 

Jābūt izziņai no ārsta. Var pieteikties no jebkura novada. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Ir savstarpēji norēķini vai kā? 

Izsaka viedokli Liāna 
Teirumnieka: 

Tagad risinām šo jautājumu, jo bija klienti no citiem novadiem, 
izmantoja atelpas brīža pakalpojumus. Tika sagatavots rēķins, kurš tika 
apmaksāts. Bija pieci klienti. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Man ir nepieciešams skaidrojums, bet drīzāk to varēs sniegt Sociālais 
dienests. Attiecībā uz novada teritorijā deklarētajiem klientiem - vai 
visas šīs maksas pilnā mērā katram novada klientam ir jāmaksā par šī 
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pakalpojuma saņemšanu vai būs kādas kategorijas, kuru maksājumu 
segs Sociālais dienests. 

Izsaka viedokli Inta 
Greivule- Loca: 

Uz doto brīdi šīs jautājums vēl nebija skatīts, jo nebija zināmi 
izcenojumi. Bet, pieļauju, ka te varētu būt runa par trūcīgo un 
maznodrošināto ģimeņu bērniem. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Steidzami tas ir jāizdara un jāsaprot kādā veidā tiks slēgti līgumi ar citu 
administratīvo teritoriju Sociālajiem dienestiem par šāda pakalpojuma 
saņemšanu. Jo, tiešām, deinstitucionalizācijas projekta ideja bija - ka 
pašvaldības piedalās šī pakalpojuma ne tikai izveidē, bet, arī 
turpināšanā. Šobrīd saprotams daudzās pašvaldībās: tad, kad beidzās 
projekts - to zinājām tikko programma iesāka funkcionēt, vēl nebija pat 
infrastruktūras veidotas, ka finansējums beigsies 2023. gada beigās. Ja 
viss šīs finansiālais slogs būs uzlikts tikai uz klientu, tad šīs 
pakalpojums - tikai piedāvājums arī paliks.(Turpina izteikt viedokli) 

Par lēmumu balso: "par"  - 

15 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Aivars Buharins, Vilis 
Deksnis, Jānis Freibergs, Aija Kiserovska, Felicija Leščinska, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guna Popova, Guntis Rasims, Gunārs 
Smeilis, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Rita Tērauda, 
Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par pakalpojumu maksu apstiprināšanu 
Daudzfunkcionālajā sociālo pakalpojumu centrā 
“Vecružina”". 

 
25.§ 

Par grozījumiem Rēzeknes novada pašvaldības 2023. gada 12. septembra lēmumā “Par 
Viļānu Mūzikas un mākslas skolas interešu un pieaugušo neformālās izglītības programmu 

cenrāžu apstiprināšanu 2023./2024. mācību gadam” 
Ziņo Guntars Skudra: Izskatot Viļānu Mūzikas un mākslas skolas 2023.gada 4.decembra 

iesniegumu, lūdzu atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu par 
grozījumiem Rēzeknes novada pašvaldības 2023. gada 12. septembra 
lēmumā “Par Viļānu Mūzikas un mākslas skolas interešu un pieaugušo 
neformālās izglītības programmu cenrāžu apstiprināšanu 2023./2024. 
mācību gadam”. 

Par lēmumu balso: "par"  - 

14 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Aivars Buharins, Vilis 
Deksnis, Jānis Freibergs, Aija Kiserovska, Felicija Leščinska, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guna Popova, Guntis Rasims, Staņislavs 
Šķesters, Monvīds Švarcs, Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 
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"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu "Par grozījumiem Rēzeknes novada 
pašvaldības 2023. gada 12. septembra lēmumā “Par Viļānu 
Mūzikas un mākslas skolas interešu un pieaugušo neformālās 
izglītības programmu cenrāžu apstiprināšanu 2023./2024. 
mācību gadam”". 

 
26.§ 

Par pamatlīdzekļu izslēgšanu no Nautrēnu apvienības pārvaldes bilances 
Ziņo Silvija 
Ančikovska: 

Izskatot Nautrēnu apvienības pārvaldes 2023.gada 20.decembra 
iesniegumu, lūdzu atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu par 
pamatlīdzekļu izslēgšanu no Nautrēnu apvienības pārvaldes bilances. 

Par lēmumu balso: "par"  - 

14 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Aivars Buharins, Vilis 
Deksnis, Jānis Freibergs, Aija Kiserovska, Felicija Leščinska, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guna Popova, Guntis Rasims, Staņislavs 
Šķesters, Monvīds Švarcs, Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par pamatlīdzekļu izslēgšanu no Nautrēnu 
apvienības pārvaldes bilances". 

 
27.§ 

Par speciālās atļaujas izsniegšanu komercdarbībai zvejniecībā SIA “SOLPARK” Sološnīku 
ezerā 

Ziņo Ruta Sidorova: Izskatot SIA “SOLPARK” 2023.gada 20. decembra iesniegumu, lūdzu 
atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu par speciālās atļaujas izsniegšanu 
komercdarbībai zvejniecībā SIA “SOLPARK” Sološnīku ezerā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 

14 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Aivars Buharins, Vilis 
Deksnis, Jānis Freibergs, Aija Kiserovska, Felicija Leščinska, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guna Popova, Guntis Rasims, Staņislavs 
Šķesters, Monvīds Švarcs, Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par speciālās atļaujas izsniegšanu 
komercdarbībai zvejniecībā SIA “SOLPARK” Sološnīku 
ezerā". 

 
28.§ 

Par rūpnieciskās komerczvejas slēgto izsoļu protokolu apstiprināšanu 
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Ziņo Ruta Sidorova: Izskatot Finanšu pastāvīgās komitejas 2023.gada 28. decembra 
priekšlikumu, lūdzu atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu par 
rūpnieciskās komerczvejas slēgto izsoļu protokolu apstiprināšanu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 

14 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Aivars Buharins, Vilis 
Deksnis, Jānis Freibergs, Aija Kiserovska, Felicija Leščinska, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guna Popova, Guntis Rasims, Staņislavs 
Šķesters, Monvīds Švarcs, Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par rūpnieciskās komerczvejas slēgto izsoļu 
protokolu apstiprināšanu". 

 
29.§ 

Par Ciskodu (Tiskādu) ezera zvejas limitu sadali komerciālajai zvejai 2024.gadam 
Ziņo Ruta Sidorova: Izskatot Tautsaimniecības attīstības jautājumu komitejas 2023.gada 28. 

decembra priekšlikumu, lūdzu atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu par 
Ciskodu (Tiskādu) ezera zvejas limitu sadali komerciālajai zvejai 
2024.gadam. 

Par lēmumu balso: "par"  - 

14 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Aivars Buharins, Vilis 
Deksnis, Jānis Freibergs, Aija Kiserovska, Felicija Leščinska, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guna Popova, Guntis Rasims, Staņislavs 
Šķesters, Monvīds Švarcs, Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par Ciskodu (Tiskādu) ezera zvejas limitu 
sadali komerciālajai zvejai 2024.gadam". 

 
30.§ 

Par Sološnīku ezera zvejas limitu sadali rūpnieciskajai komerczvejai 2024.gadam 
Ziņo Ruta Sidorova: Izskatot Tautsaimniecības attīstības jautājumu komitejas 2023. gada 28. 

decembra priekšlikumu, lūdzu atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu par 
Sološnīku ezera zvejas limitu sadali rūpnieciskajai komerczvejai 
2024.gadam. 

Par lēmumu balso: "par"  - 

14 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Aivars Buharins, Vilis 
Deksnis, Jānis Freibergs, Aija Kiserovska, Felicija Leščinska, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guna Popova, Guntis Rasims, Staņislavs 
Šķesters, Monvīds Švarcs, Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 
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"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par Sološnīku ezera zvejas limitu sadali 
rūpnieciskajai komerczvejai 2024.gadam". 

 
31.§ 

Par Pūderovas ezera zvejas limitu sadali rūpnieciskajai pašpatēriņa zvejai 2024.gadam 
Ziņo Ruta Sidorova: Izskatot Tautsaimniecības attīstības jautājumu komitejas 2023.gada 28. 

decembra priekšlikumu, lūdzu atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu par 
Pūderovas ezera zvejas limitu sadali rūpnieciskajai pašpatēriņa zvejai 
2024.gadam. 

Par lēmumu balso: "par"  - 

14 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Aivars Buharins, Vilis 
Deksnis, Jānis Freibergs, Aija Kiserovska, Felicija Leščinska, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guna Popova, Guntis Rasims, Staņislavs 
Šķesters, Monvīds Švarcs, Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par Pūderovas ezera zvejas limitu sadali 
rūpnieciskajai pašpatēriņa zvejai 2024.gadam". 

 
32.§ 

Par Saukuma ezera zvejas limitu sadali rūpnieciskajai pašpatēriņa zvejai 2024.gadam 
Ziņo Ruta Sidorova: Izskatot Tautsaimniecības attīstības jautājumu komitejas 2023.gada 28. 

decembra priekšlikumu, lūdzu atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu par 
Saukuma ezera zvejas limitu sadali rūpnieciskajai pašpatēriņa zvejai 
2024.gadam. 

Par lēmumu balso: "par"  - 

14 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Aivars Buharins, Vilis 
Deksnis, Jānis Freibergs, Aija Kiserovska, Felicija Leščinska, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guna Popova, Guntis Rasims, Staņislavs 
Šķesters, Monvīds Švarcs, Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par Saukuma ezera zvejas limitu sadali 
rūpnieciskajai pašpatēriņa zvejai 2024.gadam". 

 
33.§ 

Par Sološnīku ezera zvejas limitu sadali rūpnieciskajai pašpatēriņa zvejai 2024.gadam 
Ziņo Ruta Sidorova: Izskatot Tautsaimniecības attīstības jautājumu komitejas 2023. gada 28. 
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decembra priekšlikumu, lūdzu atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu par 
Sološnīku ezera zvejas limitu sadali rūpnieciskajai pašpatēriņa zvejai 
2024.gadam. 

Par lēmumu balso: "par"  - 

13 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Aivars Buharins, Vilis 
Deksnis, Aija Kiserovska, Felicija Leščinska, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guna Popova, Guntis Rasims, Staņislavs 
Šķesters, Monvīds Švarcs, Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - 1 (Jānis Freibergs - Nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par Sološnīku ezera zvejas limitu sadali 
rūpnieciskajai pašpatēriņa zvejai 2024.gadam". 

 
34.§ 

Par ceļa servitūta nodibināšanu pašvaldības īpašumā "Korkleņi" ar kadastra Nr.7858 004 
0114 

Ziņo Juris Zvīdriņš: Izskatot Tautsaimniecības attīstības jautājumu pastāvīgās komitejas 
2023. gada 28.decembra priekšlikumu, lūdzu atbalstīt sagatavoto 
lēmuma projektu par ceļa servitūta nodibināšanu pašvaldības īpašumā 
"Korkleņi" ar kadastra Nr.7858 004 0114. 

Par lēmumu balso: "par"  - 

14 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Aivars Buharins, Vilis 
Deksnis, Jānis Freibergs, Aija Kiserovska, Felicija Leščinska, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guna Popova, Guntis Rasims, Staņislavs 
Šķesters, Monvīds Švarcs, Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par ceļa servitūta nodibināšanu pašvaldības 
īpašumā "Korkleņi" ar kadastra Nr.7858 004 0114". 

 
35.§ 

Par medību tiesību nodošanu mednieku biedrībai "Staltbriedis" pašvaldības zemēs 
Sakstagala un Kantinieku pagastos 

Ziņo Juris Zvīdriņš: Izskatot Finanšu pastāvīgās komitejas 2023.gada 28.decembra 
priekšlikumu, lūdzu atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu par medību 
tiesību nodošanu mednieku biedrībai "Staltbriedis" pašvaldības zemēs 
Sakstagala un Kantinieku pagastos. 

Par lēmumu balso: "par"  - 

14 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Aivars Buharins, Vilis 
Deksnis, Jānis Freibergs, Aija Kiserovska, Felicija Leščinska, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guna Popova, Guntis Rasims, Staņislavs 
Šķesters, Monvīds Švarcs, Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 
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"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par medību tiesību nodošanu mednieku 
biedrībai "Staltbriedis" pašvaldības zemēs Sakstagala un 
Kantinieku pagastos". 

 
36.§ 

Par dzīvojamās telpas īres tiesību atzīšanu N.R. Audriņu pagastā 
Ziņo Rita Žurzdina: Izskatot N.R. 2023.gada 5.decembra iesniegumu, lūdzu atbalstīt 

sagatavoto lēmuma projektu par dzīvojamās telpas īres tiesību atzīšanu 
N.R. Audriņu pagastā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 

14 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Aivars Buharins, Vilis 
Deksnis, Jānis Freibergs, Aija Kiserovska, Felicija Leščinska, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guna Popova, Guntis Rasims, Staņislavs 
Šķesters, Monvīds Švarcs, Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par dzīvojamās telpas īres tiesību atzīšanu 
N.R. Audriņu pagastā". 

 
37.§ 

Par dzīvojamās telpas maiņas tiesību atzīšanu M.M.Viļānos 
Ziņo Rita Žurzdina: Izskatot M.M. 2023.gada 13.decembra iesniegumu, lūdzu atbalstīt 

sagatavoto lēmuma projektu par dzīvojamās telpas maiņas tiesību 
atzīšanu M.M. Viļānos. 

Par lēmumu balso: "par"  - 

14 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Aivars Buharins, Vilis 
Deksnis, Jānis Freibergs, Aija Kiserovska, Felicija Leščinska, 
Zigfrīds Lukaševičs, Guna Popova, Guntis Rasims, Staņislavs 
Šķesters, Monvīds Švarcs, Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par dzīvojamās telpas maiņas tiesību 
atzīšanu M.M. Viļānos". 

 
 
Sēde slēgta 11:19 
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Nākamā kārtējā Rēzeknes novada domes sēde tiek sasaukta 2024.gada 18.janvārī. 
 
 
Pielikumi: 

1. Lēmumi: 1.§ ar pielikumu, 2.§ - 33.§, 34.§ - 37.§ ar pielikumiem. 
 
 
 
 

Sēdes vadītājs                                      Monvīds Švarcs 
 

   
 
 
 
 

 
Protokoliste                                       Žanna Savčenko 


